



Skogsbo är med sina 255 hektar det största naturreservatet inom Åkulla Bokskogar. Reservatets ryggrad utgörs av sex bergknallar. Fem av dessa passeras på stigen, som har en sammanlagd stigning på 250 m. Backarna kräver en del ansträngning men vandraren belönas med hänförande utsikter över de lövskogklädda bergen och Byasjön.

I de branta sluttningarna har det varit svårt att bedriva något rationellt skogsbruk. I Skogsbo finns därför den största samlingen av röd-listade arter i hela Åkullaområdet, hela 44 stycken. De utgörs framför allt av mossor och lavar som växer på de ofta knotiga och flerstammiga bokarna, som förmodligen varit hårt tuktade på den tiden när det gick betande boskap i skogarna. I reservatet trivs också fåglar som skogsduva, mindre flugsnappare, nötkråka och mindre hackspett. Nötkråkan har gömmor med hasselnötter som den till och med kan dyka ner genom tjock snö för att komma åt. En avstickare från stigen leder ut på Holma ö, där man kan se grunden efter den medeltida borgen Truedsholm. Stigen går på den gamla vägbanken fram till två välbevarade husgrunder.

Observera! Skogsbostigen är mycket populär och parkeringen vid Hiaklitten blir ofta full. Ytterligare platser finns vid parkeringen vid Holma ö, där stigen också passerar.

THE SKOGSBO TRAIL

With its 255 hectares, Skogsbo is the largest nature reserve in the Åkulla Beech Forests. The backbone of the reserve is formed by six hillocks. Five of these form part of the trail, which climbs 250 metres in total. The slopes demand a certain amount of effort, but reward the walker with captivating views of Byasjön Lake and hills covered in deciduous forest. The steep hillsides have always made agriculture difficult, and this is why Skogsbo has the largest number of threatened species in the whole Åkulla area – no less than 87. They consist primarily of mosses and lichens which grow on the often gnarled and branching trunks of the beech trees, which presumably suffered a great deal of damage when grazing cattle wandered into the woods. The reserve is also home to birds such as the stock-dove, red-breasted flycatcher, nutcracker and lesser spotted woodpecker. The nutcracker keeps secret stores of hazelnuts, and sometimes even has to burrow through deep snow in order to reach them. A detour from the trail leads to the island of Holma, where you can see the foundations of the mediaeval stronghold of Truedsholm. The trail goes along the old embankment on to the well-preserved foundations of two houses.

Please note! The Skogsbostigen trail is very popular and the car park at Hiaklitten is often full. There are other parking spaces at Holma Island, which the trail also passes through.

SKOGSBOSTIGEN

Mit 255 Hektar ist Skogsbo das größte Naturreservat der Buchenwälder von Åkulla. Seine Landschaft ist von sechs Hügeln geprägt. Fünf von ihnen erwandern Sie auf dem Skogsbostigen mit einem Höhenunterschied von insgesamt 250 m. Traumhafte Blicke über die mit Laubwald bedeckten Hügel und den See Byasjön lassen die etwas anstrengenden Steigungen schnell vergessen. Eine lohnende Forstwirtschaft war in den steilen Schluchten kaum möglich. In Skogsbo sind daher 87 gefährdete Arten der Roten Liste zu finden, die größte Ansammlung in ganz Åkulla. Dies sind vor allem Moose und Flechten, die auf den oft knorrigen und mehrstämmigen Buchen wachsen. Die Bestände wurden vermutlich vom früher in den Wäldern weidenden Vieh stark reduziert. Auch Hohltaube, Zwergschnäpper, Tannenhäher, Kleinspecht und viele andere Vögel fühlen sich hier ausgesprochen wohl. Der Tannenhäher legt versteckte Haselnussvorräte an, zu denen er sich selbst durch hohen Schnee noch durchgraben kann. Ein Abstecher führt zur Halbinsel Holma (Holma Ö), wo Überreste der mittelalterlichen Burg Truedsholm zu sehen sind. Der Pfad verläuft auf der alten Wegstrecke bis zu zwei gut erhaltenen Hausfundamenten.

Achtung! Der Waldwanderweg ist sehr beliebt und der Parkplatz am Hiaklitten ist häufig voll belegt. Weitere Parkplätze befinden sich beim Parkplatz bei Holma ö, wo auch der Pfad entlangführt.



Start vid Naturreservatets parkering vid Hiaklitten Lat: 57,081901° Lon: 12,554522° (WGS 84)
Alternativ startpunkt: P-plats vid Holma ö, ca 1 kilometer söder om Hiaklitten.
Start from Hiaklitten Lat: 57,081901° Lon: 12,554522° (WGS 84)
Startpunkt: Hiaklitten Lat: 57,081901° Lon: 12,554522° (WGS 84)

- | | | |
|---|--|---|
| <ul style="list-style-type: none">SankmarkAnnan öppen markBarr- och blandskogLövskog | <ul style="list-style-type: none">Wet groundOther open groundConiferous and mixed forestsDeciduous forest | <ul style="list-style-type: none">SumptfjällgärdSonstiges öppet områdeNadel- och MischwaldLaubwald |
|---|--|---|

8. Skogsbostigen, 5,4 km